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Protokoll	för	styrelsemöte	den	28	augusti	2024	kl.18:30	

1. Val	av	justeringsman	
-Leif	Andersson	valdes	

2. Godkännande	av	dagordningen	

-Beslöts	att	arbeta	efter	den	presenterade	dagordningen	

3. Genomgång	och	godkännande	av	föregående	mötesprotokoll	

-Föregående	möteprotokoll	godkändes	och	lades	till	handlingarna	
INFORMATIONS-	och	DISKUSSIONSÄRENDEN:	

4. Inkommande	och	utgående	skrivelser	

-Föreningskunskap	från	RF	Sisu,	erbjudande	på	utbildningar	

-Emra-potten,	pengar	som	kan	sökas	till	parasporten	har	skickats	in,	max	20.000:-	

-Från	Tomellila	kommun,	lok-stöd	godkänt	

-Från	Leader;	inbjudan	till	rapportmöte	angående	gräsytorna	

5. Rapporter	
-	Tränarmöten				

-Samtliga	tränare	har	varit	på	möte	med	Per-Ingvar	och		Roland.	Magnus	Andersson	
ska	prata	med	samtliga	spelare	angående	hur	de	ser	på	nästa	säsong,	de	kommer	att	få	
olika	förslag	att	ta	ställning	till.		
	-	Besiktning	Parkvillan	

-Slutbesiktningen	satt	till	2/9.	Ventilationskillarna	behöver	dock	mer	tid	så	detta	
kommer	att	Tlyttas	fram	minst	en	vecka.	Jörgen	Johansson	återkommer	med	förslag	på	
ny	tid.		
-	Slutredovisning	RF	

-Alla	fakturor	inklusive	slutbesiktningsprotokoll	ska	visas	upp	för	att	vi	ska	ut	de	sista	
250.000:-	Per-Ingvar	och	Roland	börjar	att	titta	på	detta.		
-	Ansökan	utrustning	RF	

-Kan	göras	först	när	slutredovisningen	är	klar	
-	Trädbeskärning	

-Avvaktar	till	vi	ser	att	vi	har	ekonomi	för	detta.	

6. Ekonomisk	uppföljning	budget	2024	

-Intäkterna	är	963.000	hitills	och	enligt	budget	skulle	det	varit	1.500.000	



-Kostnaderna	ligger	hitills	på	1.200.000	och	enligt	budget	skulle	det	varit	1.700.00																																																		
Prognos	-360.000:-	utan	ÖGS	

7. Parafotboll	

-Peter	redovisade	för	ett	träningsläger	som	kommer	att	hållas	i	Halmstad.	Detta	är	
början	på	något	som	ska	kunna	bli	ett	större	samarbete	med	bl.a	Mjällby.		

8. Förberedelser	inför	årsmötet	14	november	
-	Ekonomisk	planering/Budgetarbete	inför	2025	

-Roland	tar	fram	ett	första	budgetförslag	till	nästa	styrelsemöte.	
-	Styrelsens	förslag	till	medlems-	och	träningsavgifter	för	2025	

-375:-	/	medlem	;200:-	/	parasport;	250:-	/junior;	Träningsavgiften	höjs	till	625:-.	
-	Kallelser	och	övr.	förberedelser	(Valberedning)	

-Det	har	gått	ut	en	information.	Nästa	vecka	ska	det	skickas	ytterligare	en	ny	inbjudan.	
Läggs	upp	på	Facebook	och	på	hemsidan.	

9. Diskussion	1.6	och	1.7	i	verksamhetsplanen	

-Per-Ingvar	har	varit	i	kontakt	med	kommunalrådet	Per-Martin	på	Tomelilla	kommun	
idag	och	än	så	länge	har	ingen	entreprenör	visat	intresse	för	att	bygga	på	vårt	
arrenderade	område.	
	
UPPFÖLJNINGSÄRENDEN	AKTIVITETER	VP:	

10. Revidering	av	VP	–	uppstart	

-BeTintlig	gäller	även	för	2025	men	den	behöver	ses	över.	Styrelsemedlemmarna	läser	
genom	inför	nästa	sammanträde.	

11. Paviljong	Parken	

-Roger	har	fått	i	uppdrag	att	kontakta	Göransson	stugtillverkning	
UPPFÖLJNING	LÖPANDE	AKTIVITETER	VP:	

12. Drift	och	underhållsplan	

-I	höst	ska	fastighetsgruppen	gå	en	rond	för	att	se	över	om	det	Tinns	behov	av		
renoveringsåtgärder	
BESLUTSÄRENDEN:	

13. Joyna	lotteri	(från	föreg.	möte)	

-Beslöts	att	ansluta	föreningen	till	Folkspels	nya	lotteri	och	att	före	September	gå	ut	
med	information	till	alla	medlemmar.	Roland	och	Per-Ingvar	Tick	i	uppdrag	att	göra	
detta.	

14. Matchprogram	2025	

-I	år	trycktes	300st	och	endast	ca	50	st	har	delats	ut.		Beslöts	attse	över	om	detta	kan	
digitaliseras	för	att	spara	in	tryckkostnaderna	och	samtidigt	erbjuda	de	som	



annonserar	i	bladet	alternativa	reklamplatser.	
ÖVRIGA	ÄRENDEN	

15. 	Frågor	

-Inredningen	till	omklädningsrummen	behöver	anskaffas.	Olika	alternativ	ska	
undersöktas.		Vi	ska	också	titta	vad	som	Tinns	kvar	sedan	tidigare.	

16. 	Nästa	möte	

Tisdag	24/9	18:30	

___________________________________		 __________________________________________	

Cornelia	Magnusson	 	 Leif	Andersson	
Sekreterare	 	 	 Justerare	

_____________________________________	

Per-Ingvar	de	la	Motte	
Ordförande	


